
Pöytäkirja  

  

KAUNIAISTEN NUORISOVALTUUSTO                                            PÖYTÄKIRJA  
KAUNIAINEN                                                                                     15.9.2020 

  

Nuorisovaltuuston kokous 

Aika  15.9.2020 klo 16.00 

Paikka  Microsoft Teams 

Läsnä Nuorisovaltuuston jäsenet: Robin Hansson, Kalle Paulasaari, Katri Kallio, 
Natalie Blom 

Muut: Erica Saari, Cecilia McMullen, Tobias Althoff 

________________________________________________________________________________ 

 

KÄSITELTÄVÄT ASIAT 

 

1 Kokouksen avaus 

- Katri Kallio avasi kokouksen 16.01 

 

2 Laillisuus ja päätösvaltaisuus 

- Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi 

 

3 Kulttuurituottaja Cecilia McMullen 

- Kaupungin uuteen kulttuuriohjelmaan toivotaan NuVa:lta nuorten näkökulmia 

- Työpaja 28.9, NuVa kutsuttu ja läsnäoloa toivotaan 

- Yhteistyötä NuVa:n ja kulttuuripalveluiden välillä toivottaisiin 

- Nuoret halutaan osallistaa 

- Pidetään hyvänä ideana ottaa jokin artisti esiintymään nuorille kaupunkiin (esim nuorisotila 

tai uusi paviljonki) 

- Ravintolapäivän järjestämisen mahdollisuutta kartoitetaan 

- Enemmän tapahtumia torille toivotaan 

- Musiikkia (tuntemattomampia ammattimuusikkoja) haluttaisiin tukea enemmän 

- Ulkoilmakeikka Thurmaninpuistossa voisi olla hyvä asia kaupungin nuorille 

 



4 Koulunuorisotyöntekijä Tobias Althoff 

- Tobias esittäytyi 

- Yhteistyö uuden NuVa:n haun osalta 

- Robin on yhteydessä Tobiakseen ja Kalle on yhteydessä Kasavuoreen 

- Tobias järjestää kerhotoimintaa nuorille digilabissa 

 

5 Edustukset 

- Natalie: rakennusvaliokunta (keskustelua lento-oravista) 

- Robin: ruotsinkielinen opetus ja varhaiskasvatusvaliokunta (keskustelua koronasta, eri 

vaihtoehdot miten opetus järjestettäisiin, uusi rehtori GGS:ssä, koulupiha, budjetti) 

- Leffailta 28.8 Kalle, Natalie ja Katri paikalla. Oman näkemyksen mukaan ilta meni hyvin. 

Elokuvan katkokset häiritsivät hieman, elokuva oli myös hieman turhan kovalla.  

- Katri: suunnittelutyöpaja (lasten ja nuorten hyvinvointisuunnitelma) 

- Valiokuntien kokouskutsut eivät ole menneet oikein, asia selvitetään 

 

6 Muut asiat 

- NuVa:n hakuilmoitukset teetetään graafikolla ja jaetaan kouluihin 

- KG:iin haastattelu? (Katri ja Robin) 

- NuVa:n toimintasääntö tehdään valmiiksi ensi kokoukseen mennessä 

 

7 Seuraava kokous 

- Ti 20.10 klo 16.00 Microsoft Teamsissä  

 

     

8 Kokouksen päättäminen 

- Kokous päättyi klo 17.15 


